
PROTOKÓŁ NR 1/2022 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa przeprowadzonego w trybie zdalnym 

w dniu 17.01.2022 r. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Działalność BPIK w zakresie funkcjonowania Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 11/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych z dnia 24.11.2021 r. 

oraz przyjęcie Protokołu nr 12/2021 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa z dnia 29.11.2021 r. 

 
 

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Jarosław Mokry otworzył i prowadził posiedzenie komisji, 
które w związku ze stanem epidemii oraz stosownie do zapisów art. 15 zzx ust. 3 ustawy z dnia  
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, odbyło się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów 
informatycznych eSesja oraz Microsoft Teams.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w posiedzeniu. Radni nie wnieśli uwag do otrzymanego 
materiału. Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie oraz podejmowanie 
wniosków i stanowisk.  
 
Ad 1 
Przewodniczący Komisji poprosił Prezesa Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej 
Krzysztofa Wilka o przedstawienie pierwszych odczuć po przejęciu spółki, aktualnych problemów, 
uwag w zakresie odbierania i gospodarowania odpadami. 
 
Prezes BPIK odniósł się do powyższych zagadnień oraz przedstawił temat działalności BPIK w zakresie 
funkcjonowania Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych wraz z realizacją wniosku 
Komisji Finansów z 18 listopada 2021 r. 
 
Podczas dyskusji głos zabrali Radni: Walenty Magiera oraz Przewodniczący Komisji, którzy poruszyli 
kwestie związane m. in. z obniżeniem kosztów zbierania odpadów selektywnych, powstania 
kompostowni, symulacji kosztów odbierania odpadów przez firmę zewnętrzną, świadczeniem  
i realizacją usług w formule in-house. 
 
W powyższych kwestiach odpowiedzi i wyjaśnień udzielił Prezes BPIK oraz Burmistrz Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji dopytał czy już zastanawiano się w kwestii zlokalizowania jednego PSZOK-u 
oraz kosztów jego powstania. Poinformował również o możliwości pozyskania środków zewnętrznych 
na budowę instalacji PSZOK oraz warunków wsparcia takiej inwestycji. Ponadto zapytał o zgłaszany 
przez Mieszkańców problem wysokości kontenerów na odpady zielone, propozycję wjeżdżania na 
PSZOK dwóch pojazdów, funkcjonowania karty PSZOK. 
Prezes BPIK odniósł się do skierowanych pytań. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował wniosek do Burmistrza Miasta i Prezesa BPIK, który poddał 
pod głosowanie: 
 



Z przyczyn technicznych Radny Dariusz Czapiewski nie mógł uczestniczyć w głosowaniu, w związku,  
z czym głosowało 7 Radnych. 
 
Wniosek 1 
Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje do Burmistrza Miasta oraz do Prezesa Bieruńskiego 
Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej o przygotowanie wstępnej koncepcji budowy PSZOK  
w Bieruniu w oparciu o analizę kosztów i korzyści z tym związanych oraz przedstawienie jej  
w miesiącu kwietniu. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Wniosek przyjęto większością głosów, przy 7 głosach za. 
  
 
 
Ad 2 
Przewodniczący Komisji przekazał informacje w związku z otrzymaną korespondencją dotyczącą walki 
ze smogiem. Burmistrz Miasta odniósł się do przedstawionego pisma. 
 

 

Ad 3 
Z przyczyn technicznych Radny Dariusz Czapiewski nie mógł uczestniczyć w głosowaniu, w związku,  
z czym głosowało 7 Radnych. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 11/2021 ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Stałych z dnia 24.11.2021 r. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, przy 7 głosach za.  
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 12/2021 z posiedzenia Komisji 
Bezpieczeństwa z dnia 29.11.2021 r. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, przy 7 głosach za.  
 

Przewodniczący Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji.  

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Arleta Urbańczyk 

 
 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
 
JAROSŁAW MOKRY 


